



Bilijardai



artango

Artango – place for sport, comfort and imagination. It provides a wide range of colours choice: using a special program you have opportunity to choose colours of cushions, angles oak wood and laminates of vertical parts as well. What is more, lamp and cue rack designed in "Artango" style complement your interior. There is also a possibility for cushions production to use highly resistant "Diamond" wood. Other technical decisions are the same as Dino Sport Pro. 2000 in Kaunas, Lithuania Euro-Tour championship took place on billiard table ARTANGO.

Artango – для спорта, комфорта и воображения. Широкий выбор цветовых решений: вы можете создавать различные сочетания тонировки дуба на бортах и углах с текстурами ламината вертикальных плоскостей при помощи специальной программы. Светильник и киевница, спроектированные в стиле "Artango" помогут закончить ваш интерьер. Для бортов можно использовать сверхпрочную, инженерную древесину "Diamond". Другие технические данные, аналогичны Dino Sport Pro. На столах модели Artango в Литве (г.Каunas) проводился Евро Тур по пулу 2000 года.



5 ft	198 cm	x	115,5 cm	78" x 45"
6 ft	213 cm	x	123 cm	84" x 49"
7 ft	232 cm	x	132,5 cm	91" x 52"
8 ft	257 cm	x	145 cm	101" x 57"
9 ft	288 cm	x	161 cm	113" x 63"

L22/AP1

Colors choice / Цветовые решения - www.bilijardai.lt



L15/A5



L13/A4



DINO SPORT PRO



Dino Sport PRO is billiard table of new generation. Dino Sport PRO - originally designed billiard table with horizontal regulation mechanism hidden inside. Soft plastic professional pocket liners top mounted and inlaid into metal pockets. What is more, they are highly resistant and do not colour the balls. Durable leather pots can hold up to 15 balls. High-quality cushions rubber is glued using special semi automatic equipment. Frame is made from 5,5 cm plywood block, cushions - from laminated hardwood and number of design improvements which assure durability.

Dino Sport PRO - продукт нового поколения. Внутренняя регулировка горизонтальности. Профессиональные, мягкие пластиковые амортизаторы, с верхним креплением, углублены в металлический карман, не пачкают шары и очень прочные. Кожаные вазоны, вмещающие до 15 шаров. Высококачественная бортовая резина, приклеена при помощи полуавтоматического пресса. Рама изготовлена из слоеной древесины толщиной 5,5 см, борта из твердолиственных пород с пластиковым покрытием. Сделан ряд улучшений дизайна, которые увеличивают срок использования бильярдного стола.



DINO SPORT

8 ft 257 cm x 145 cm 101" x 57"
9 ft 288 cm x 161 cm 113" x 63"

L15	
L13	
L19	
L21	



DINO CLUB



8 ft 253 cm x 141 cm 100" x 56"
9 ft 284 cm x 157 cm 112" x 62"

L15	
L13	